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Kokemäen Pallo ry  MUISTIO   7/2018 

 

 

 

JOHTOKUNNAN KOKOUS 

 

Aika: Keskiviikko 13.6.2018 klo 19:30 

Paikka: Toimisto 

Läsnä: Jorma Isomäki 
 Kari Sippola 
 Hanna Reikko-Heikkinen 
 Sami Reinikainen 
 Eija Jaansalu 
 
Poissa: Erno Isomäki  
 Jaana Sinkko 
 

1. Kokouksen avaus 
 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 19:15 
 

2. Vastavirtarock 

 

Vastavirtarokissa pidettiin kioskia n. klo 17-01. Koska mikään joukkue ei ottanut myyntiä hoitaakseen, 

kioskissa oli myyjät, joille piti maksaa korvaus. Myyntiä oli 365e edestä. Myyntiin hankittiin tavaraa 240 

e edestä. Palkkojen maksun jälkeen tehtiin lopulta tappiota 170e. Kuluja tosin oli myös hankinnoista, 

esim. hankittiin keittolevy ja vesiastia kioskivaunuun. 

 

3. Pallotanssit 

 

Pallotanssien lipunmyynti on aloitettu. Joukkueille laitetaan tietoa, että aktivoituisivat asiassa. 

Heinä/elokuun vaihteessa pidetään kokous pallotansseihin liittyvien asioiden tiimoilta. Toinen 

esiintyjäbändi perui tulonsa, eli ainoa esiintyjä tansseissa on Esa Puutio. 

 

4. Talvivuorot 

Ensi talvikauden salivuorojen jakamistilaisuudessa Kopa sai Tulkkila-salista käyttöön vuorot ti 17-18, ke 

melkein koko illan sekä to 17-18. Muutoin käytössä olevat vuorot ovat pitkälti samat kuin viime vuonna. 

Tiistaiksi saatiin aiempaa aikaisempi vuoro yläsalista, klo 17-18. Salibandyn kanssa pidettiin palaveri 

salivuoroista ennen vuorojen jakotilaisuutta. 
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5. Tekonurmi 

 

Tekonurmelle saadaan ilmeisesti kuluvan kauden aikana lämmitys, mikä jatkaisi nurmen käyttöaikaa 

merkittävästi. Perunajauhotehtaalla prosessissa on muutos ja he tarvitsevat veden lauhdutusta entistä 

enemmän. Tähän tarkoitukseen tekonurmen lämmitys sopii mainiosti. Kaupunki osallistuu 

kustannuksiin tarveaineiden osalta. Tekonurmen käyttäjille tulee jatkossa jonkinlainen käyttömaksu. 

 

6. Jalkapallokoulu 

 

Jalkapallokoulussa oli 20 osallistujaa, eli kovin vähän. Osallistujamäärä on ollut viime vuosina 

muutenkin laskussa.  2012-13 syntyneitä jalkapallokoulussa oli yksitoista.  Tästä porukasta on tarkoitus 

aloittaa joukkueen muodostaminen. Harjoituksia pidetään parit nyt alkukesällä ja kesätauon jälkeen 

harjoituksen jatkuvat toivottavasti kasvavan joukkueen kesken. 

 

7. Jalkapalloleiri 

Jalkapalloleiriä kaavailtiin elo/syyskuulle, mutta talkooporukan vähäisyyden ja viikonlopputurnausten 

suuren määrän takia päätettiin luopua jalkapalloleirin järjestämisestä. 

8. Varusteet 

Seura-asut ja pallot ovat saapuneet. Asut ovat painossa.  Asujen maksujen perinnän voi aloittaa. Asut 

luovutetaan vasta kun maksu on suoritettu. 

9. Muut asiat  

 

ei muita asioita 

 

10. Seuraava kokous 

Seuraava kokous pidetään puheenjohtajan kutsun mukaan heinäkuun lopussa. 

11. Kokouksen lopetus 

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.04 

 

 

Kokemäellä 13.6.2018 

 

Sami Reinikainen  Hanna Reikko-Heikkinen 
puheenjohtaja  sihteeri 
 
 
 
 
 


